
 
  

 Referat af bestyrelsesmøde Lavia den 5.2. 2025  

   
1) Godkendelse af dagsorden  

2) Meddelelser fra formanden  

3) Regnskab 2024   

4) Budget 2025   

5) Medlemsudviklingen med Motivo  

6) Udpegning af revisor for 2024 regnskabet-evt. 2 personer  

7) Generalforsamling onsdag den 26. marts 2025  

a) Pokaler se her  

b) På valg er:   

i) Kasserer 

Næstforperson/sekretær 

Suppleant  iv) Revisor  

v)  Revisorsuppleant  

8) Bestyrelsesmøder og deadline for Lavia Nyt   

a) Deadline for stof til Lavia Nyt nr 1 er 10.2.  

9) Nyt fra afdelingerne   

10) Næste møde  

a) Hvis nødvendigt lægges et ekstraordinært bestyrelsesmøde inden gf 

 11) Evt.  

Tilstede: Tanja, Lene, Leif, Søren og Benni 

Afbud: Brian og Rene 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

• Dagsordenen blev godkendt uden ændringer. 

2. Meddelelser fra formanden 

• Formanden orienterede om kommende byggearbejde ved Grøndals Multicenter, som kan 
påvirke tilgængeligheden i 12-15 uger. 
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3. Regnskab 2024 

• Regnskabet viser et underskud på 75.000 kr. for 2023, men kun 4.221 kr. for 2024, hvilket 
blev anset som tilfredsstillende. 

• Uforudsete udgifter skyldes bl.a. kommunale nedskæringer. 
• Øgede administrationsomkostninger blev diskuteret. 
• Regnskabet blev godkendt med mindre redaktionelle rettelser. 

4. Budget 2025 

• Budgettet viser et forventet underskud på ca. 14.000 kr. 
• Budgettet blev tilpasset baseret på tidligere erfaringer og forventede udgifter. 
• Indtægter fra kontingenter og tilskud er reduceret pga. færre medlemmer og kommunale 

besparelser. 
• Budgettet blev godkendt. 

5. Medlemsudvikling med Motivo 

• Motivo har resulteret i 4 nye medlemmer over de sidste to måneder. 
• Fokus på øget synlighed på sociale medier for at tiltrække flere medlemmer. 

6. Udpegning af revisor for 2024-regnskabet 

• Forslag om at spørge Lars om at påtage sig rollen som revisor. 
• Revisorsuppleant skal vælges ved generalforsamlingen. 

7. Generalforsamling – 26. marts 2025 

• Planlægning af valg til poster: kasserer, næstforperson/sekretær, suppleant, revisor og 
revisorsuppleant. 

• Diskussion om pokaluddeling til medlemmer, der har ydet en særlig indsats. 

8. Bestyrelsesmøder og deadlines for Lavia Nyt 

• Deadline for stof til Lavia Nyt nr. 1 er 10. februar 2025. 

9. Nyt fra afdelingerne 

Volleyball 

• Holdet har deltaget i en international træningsweekend i Oslo med deltagelse af både det 
norske kvindelandshold, mandelandshold og hold fra Finland. 

• Det blev fremhævet som en succesfuld oplevelse med både sportsligt udbytte og socialt 
samvær. 

• Næste store begivenhed er en turnering i Stavanger den 21. februar, hvor holdet deltager 
med ambition om at forsvare deres placering. 

• Holdet har fået ekstra træningstider, hvilket har styrket både fysisk form og holdånd. 
• Udfordringer med at overholde deadlines og administrative opgaver, men samarbejde med 

Parasport Danmark hjælper med at strukturere indberetninger og tilmeldinger til stævner. 

 



Bueskydning 

• Planlægger interne klubmesterskaber med diplomer for at styrke engagementet blandt 
medlemmerne. 

• Positiv medlemsudvikling med flere nye medlemmer, primært rekrutteret via Motivo og 
sociale medier. 

• Udfordringer med medlemsregistrering i IT-systemet, hvilket skaber administrative 
problemer, som der arbejdes på at løse. 

Bowling 

• Forberedelse til kommende klubmesterskaber. 
• To hold deltager i turneringer og ligger i øjeblikket på førstepladsen i deres respektive 

rækker. 
• Der planlægges deltagelse i Danmarksmesterskaberne (FM) i Odense i april, afhængigt af 

spillernes helbredssituation. 

Varmtvandssvømning 

• Kommer en ny i morgen og kigger på.  
• Vi aflyser i vinterferien grundet mange afbud. 

Snooker 

• Medlemsvækst med flere nye tilmeldinger. 
• Diskussion om at afholde interne turneringer for at øge engagementet. 

Bordtennis. 

• En far vil gerne sætte medlemskab i bero da hans datters bil er under langvarig reparation. 
Det kan godt bevilliges, men uden garanti for plads i fremtiden. 

10. Næste møde 

• Næste bestyrelsesmøde planlægges efter generalforsamlingen i august 2025. 
• Ekstraordinært møde kan indkaldes om nødvendigt. 

11. Eventuelt 

• Drøftelse af medlemskontingent i forbindelse med midlertidig udmeldelse pga. sygdom 
eller andre årsager. 

Referent: Benni 

 


